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Abstract (en)
The motorised roller blind or shutter is driven by an electric motor, and is fitted with an automatic detector to switch off the supply to the motor when
the blind or shutter reaches the end of its travel. The detector senses the change in the weight of the blind when it makes contact with an object. The
roller is supported at its two ends by an arm connected to a fixed support. A spring compensates the weight of the roller mechanism. The orientation
of the arm varies with the weight of the roller mechanism, with the raising of the arm operating the contacts that initiate switching of the supply.

Abstract (fr)
Le dispositif d'arrét automatique opérant par la détection d'une variation du poids apparent du produit enroulable, comprend au moins un
interrupteur (29, 30) actionné par le déplacement des moyens d'enroulement (6) et un moyen élastique (28) de compensation du poids apparent du
produit enroulable dans une position partiellement déroulée. Les moyens d'enroulement sont supportés par un bras (24) dont I'orientation varie avec
le poids apparent. Ce bras constitue simultanément un organe d'actionnement des interrupteurs (29, 30). L'invention est en particulier applicable aux
volets roulants et aux stores. <IMAGE>
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